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ZAPISNIK 11. REDNE SEJE 
ŠTUDENTSKEGA ZBORA 

ŠTUDENTSKE ORGANIZACIJE UNIVERZE V LJUBLJANI 
 

ki je bila v četrtek, 9. 4. 2015, 

na sedežu ŠOU v Ljubljani, Vojkova 63. 
 
 
Seja se je pričela ob 18:09. 
 
Prisotnih poslancev: 37 
Prisotnost poslancev je razvidna s prezenčne liste. 
 
Ostali prisotni: Nastja Cinzia Hrobat, Tim Nemeček, Matej Kert, Rok Likovič, Matej Lebreht, 
Andrej Grandovec, Jure Karlin, Klemen Mesarec, Barbara Smajila, Mark Seničar, Suzana 
Todorović, Tjaša Božič, Damjan Vinko. 
 
 
10. redno sejo Študentskega zbora je vodil Tilen Gorenšek, predsednik Študentskega zbora 
ŠOU v Ljubljani.  
 
Predlagan je bil naslednji dnevni red:  
 

1. Potrditev zapisnika 10. redne seje; 
2. Predstavitev Zavoda Študentska svetovalnica; 
3. Poročilo o delu na Študentskem kampusu; 
4. Predstavitev osnutka predlogov in sprememb Akta o ustanovitvi Socialnega 

inkubatorja Študentski kampus; 
5. Poslanske pobude in vprašanja; 
6. Razno. 

 
 

Navzoče je najprej nagovoril in lepo pozdravil predsednik Študentskega zbora ŠOU v 
Ljubljani, Tilen Gorenšek.  
 
 
 
Ad 1.  
 

 Potrditev zapisnika 10. redne seje; 
 
Poslanci so prejeli zapisnik 10. redne seje. Ker prijav k besedi ni bilo, je predsedujoči 
ugotovil, da je zapisnik sprejet.  
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Ad 2.  
 

 Predstavitev Zavoda Študentska svetovalnica; 
 

Predsedujoči je k besedi povabil zagovornico točke, Suzano Todorović. 
 
/Suzana TODOROVIĆ/ Vse je lepo pozdravila in se predstavila. Predstavila je zgodovino 
Zavoda z njegovim delovanjem in razvojem v preteklosti. Kot Zavod se je vzpostavil leta 
2009, katerega poglavitne dejavnosti so povezane s pravnim področjem, socialno 
problematiko, študijske zadeve. Imajo spletno stran, odgovarjajo preko telefona, elektronske 
pošte, foruma in osebno. Svetujejo tudi glede študija v tujini, izvajajo delavnice, katere želijo 
še razširiti. Posredujejo tudi sobe, informacije glede tega. Deluje tudi Hiša SRCe, ki je bila 
zasnovana kot varna hiša odprtega tipa. Zaradi konfliktov med stanovalci se je prejšnje 
vodstvo odločilo, da bi hiša namenjena samo za študentke. Sama je mnenja, da bi bilo 
potrebno študentke, s težavami in posebnimi spremljati neprestano. Njen predlog 
reorganizacije je, da bi bilo bivanje v Hiši Srce krajše, za obdobje, v katerem se lahko 
študent postavi na noge, tako bi lahko pomagali večjemu številu študentov. Prioriteta je, da bi 
bili lahko nastanjeni tudi študentje in bi enakovredno obravnavali tudi njih. Poudarila je, da 
želijo delo opravljati transparentno in da bi izbor potekal preko javnih kanalov komuniciranja, 
kjer bi objavljali prosta mesta nastanitve. Do sedaj je šlo za naključen izbor. Stroški pa bi 
ostali isti, 50 evrov mesečno. Njihovi cilji so ponuditi nastanitev v krajšem času, da bi dosegli 
večji odstotek študentov in jim pomagali s trenutno stisko. Tako si želijo povečati 
prepoznavnost Zavoda in ŠOU v Ljubljani. Ponujali so pomoč tudi dijakom, vendar meni, da 
mora njihova prioriteta biti predvsem pomoč študentom. Vizija je, da osnovna dejavnost 
ostane pravno in socialno svetovanje o študijski problematiki. Organizirati si želijo še več 
delavnic ter si želijo, da bi se Svetovalnica lahko učinkoviteje prijavljala na evropske razpise, 
ki bi bili vir financiranja. Svetovati si želijo tudi na psihosocialnem področju. Strmijo tudi k 
usposabljanju sodelavcev.  Poudarila je, da želijo poslovati smotrno in preudarno. Zahvalila 
se je za besedo. 
 
 
Predsedujoči je odprl razpravo.  
 
K besedi se je prijavila Marike Grubar. 
 
/Marike GRUBAR/ Zanimalo jo je glede diskriminacije študentov in študentk in problematiko 
v zvezi z njimi ter kako je s študenti, ki že pred študijem nimajo denarja, ki bi jim sicer 
trimesečna pomoč koristila, vendar v tem času ne bi omogočila dokončanja študija. 
 
/Suzana TODOROVIĆ/  Povedala je, da Študentska svetovalnica ni nikoli diskriminirala 
svojih uporabnikov in jih tudi nikoli ne bo, poglavitni namen je, da bi čim večjemu številu 
študentov pomagali. Določene težave študentk pa so tako hude, da so težave težko rešljive 
in so med sobivanjem prihajali konflikti ter bi v takem primeru potrebovali nekoga, ki bi bil 
neprestano prisoten v Hiši Srce. Dodal je še, da sledi načelu, da jih je ustanovila Študentska 
organizacija in mora poskrbeti za študente, ker ni nujno, da bodo vsi opravili maturo.  
 
Naslednji se je k Besedi prijavil Matic Markovič. 
 
/Matic MARKOVIČ/ Zanimalo ga je kako uspešni so bili pri psiholoških delavnicah. 
 
/Suzana TODOROVIĆ/  Povedala je, da ima na razpolago samo arhivirane podatke, ki so 
skopi, sklepa pa, da je to območje z delavnicami prenasičeno in so bile njihove delavnice bolj 
slabo obiskane.  
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Naslednji se je k besedi prijavil Gašper Hiti. 
 
/Gašper HITI/ Vprašal je zakaj so odpustili sodelavce. 
 
/Suzana TODOROVIĆ/  Povedala je, da ni nikogar odpustila. Prva sodelavka si je želela oditi 
po porodniškem dopusti, ker ni sprejela dogovora, da bi delala krajši delovni čas za isto 
plačilo. Drugi sodelavec ji je pred mesecem podal prošnjo, da bi prenehal sodelovati, po 
lastni želji. 
 
Naslednja se je k besedi prijavila Maja Hercog. 
 
/Maja HERCOG/ Povedala je, da se glede prestrukturiranja v nekaterih strinja, vendar je 
podala idejo, da bi razmislili, da ni v nekaterih primerih ponudili bivanje v obliki varne hiše, 
kjer bi se lahko trpinčene osebe zatekle. Zanimalo jo je če so se že konkretno pogovarjali 
glede sodelovanja z družino ŠOU. 
 
/Suzana TODOROVIĆ/  Povedala je, da ne gre študentk stigmatizirati, če se bo pa pojavila 
študentka ali študent s takimi težavami bodo z veseljem pomagali. Povedala je, da je bilo 
ogromno oblik urejanja podatkov, zato se ni še z nikomer konkretno pogovarjala. 
 
K besedi se je prijavil Miha Možina. 
 
/Miha MOŽINA/ Zanimalo ga je kako poteka delo pri psihoterapiji, glede sredstev. 
 
 
/Suzana TODOROVIĆ/  Povedala je, da nimajo izdelanih kriterijev kdo lahko dobi 
psihoterapevtsko pomoč brez plačila. Lani so sredstva dobili iz fundacije Študentski tolar. 
 
 
 
Sklep: Študentski zbor ŠOU v Ljubljani se seznanja s predstavitvijo Zavoda Študentska 
svetovalnica, zavoda Študentske organizacije Univerze v Ljubljani.   
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 37 
PROTI: 0 
VZDRŽAN: 0 
 
Predsedujoči je ugotovil, da je bil sklep soglasno sprejet. 
 
 
 
Ad 3.  
 

 Poročilo o delu na Študentskem kampusu; 
 
Predsedujoči je k besedi povabil zagovornika točke, Damjana Vinka.  
 
/ Damjan VINKO / Vse je lepo pozdravil. Dodal je, da seznanja v imenu direktorja. Povedal 
je, da je ŠOU v Ljubljani je na svoji spletni strani v času od 8. 12. 2014 do 29. 12. 2014 
izvedel javno zbiranje ponudb za izbiro najugodnejšega ponudnika za izvedbo vzdrževalnih 
del na objektih na naslovu Pivovarniška ulica 6, Ljubljana. Na javni poziv smo prejeli 4 
popolne prijave. Odpiranje ponudb je bilo 6.1. 2015. Pogajanja s ponudniki so trajala dva 
meseca. Na 15.redni seji predsedstva dne, 16.3. 2015 je predsedstvo potrdilo ponudbo z 
vsemi pripadajočimi popusti ponudnika Hidroinženiring in pooblastilo direktorja, da investicijo 
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sklene skladno s predlogom. Predviden začetek investicije in uvedba v delo sta bila 18.3. 
2015, predviden konec investicije 15. september 2015. Investicija se izpelje v skladu s 
planom investicij za leto 2015 sprejetim na Študentskem zboru ŠOU v Ljubljani. V obdobju 
od 18.3. do 7.4. 2015 se izvajajo pripravljalna dela in čiščenje objektov. Ta dinamika in 
obseg del se predvidi do 25.4. 2015. Obširnejšo poročilo bo predstavljeno na naslednji seji 
zbora predvidoma 23.4. 2015. 
 
 
 
Predsedujoči je odprl razpravo, ker prijav k besedi ni bilo je razpravo zaprl in prešel na 
glasovanje.  
 
Sklep: Študentski zbor ŠOU v Ljubljani se seznanja s poročilo o delu na Študentskem 
kampusu.  
 
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 37 
PROTI: 0 
VZDRŽAN: 0 
 
Predsedujoči je ugotovil, da je bil sklep soglasno sprejet. 
 
 
 
Ad 4. 
 

 Predstavitev osnutka predlogov in sprememb Akta o ustanovitvi Socialnega 

inkubatorja Študentski kampus; 
 

 
Predsedujoči je besedo predal zagovorniku točke, Damjanu Vinku. 
 
 
/ Damjan VINKO / Povedal je, da direktor pripravil predlog, da se delno reorganizira Zavod 
Socialni inkubator in bi mu podelili pravico in dolžnost upravljanja s Študentskim kampusom. 
S tem je tudi seznanjeno predsedstvo in svet Zavoda, ki so se pozitivno opredelili. 
Racionalizacija bi bila z vidika združevanja Zavodov. Spremembe so prisotne v imenu Akta, 
spremenile bi se dejavnosti iz petega člena, spremeni se četrti člen glede imena in sedeža. 
Hkrati bi se spremenil osmi člen, svet Zavoda bi sestavljalo sedem članov ter njihovo 
imenovanje bi se prav tako spremenilo. Direktor je predlagal, da se spremenijo pogoji za 
imenovanje direktorja Zavoda, ki ima pridobljeno 8/1 raven izobrazbe, dve leti delovnih 
izkušenj, organizacijske sposobnosti, znanje jezikov in upravljanje z računalniki. Z 
imenovanjem članov sveta Zavoda bi pa prenehal mandat prejšnjim članom. Dodal je, da 
bodo še ostale spremembe predstavljene na seji 23.4.  
 
 
Predsedujoči je odprl razpravo. 
 
K besedi se je prijavila Marike Grubar. 
 
/Marike GRUBAR/ Povedala je, da bi v Aktu uporabljali moško obliko ter  podčrtaj in žensko 
obliko zapisa. Zatem je dodala, da je Zavod Socialni inkubator zavod, ki je ukvarja s 
področjem družboslovja, humanistike, umetnosti in se tudi temu mora posvetiti pozornost 
glede na to, da je zapisano, da se s tem ukvarja. Zanimalo jo je zakaj spremembe glede 
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zaposlovanja. 
 
Predsedujoči je povedal, da je potrebno dejavnosti prej napisati zaradi ideje o prijavi na 
razpise, katerim ne bi izpolnjeval kriterije brez teh dejavnosti. 
 
/ Damjan VINKO / Povedal je, tudi zaradi nabora dejavnosti Zavoda, je to tisti zavod, ki bi 
prevzel tudi kampus. Glede teh tematik so tudi že izvajali projekte. Glede enotne oblike 
zapisa, je povedal, da je bil Akt zapisan v ženski obliki in da je Zbor spremenil, idejo o dvojni 
obliki pa bo predal naprej. Zakaj pa spremembe glede pa zaposlovanja pa je povedal, da je 
direktor izrazil pomembnost, da je oseba dovolj izobražena, zaradi odgovornosti. Poudaril je, 
da bo direktorja opozoril, da poda več informacij glede tega, saj jih sam nima. 
 
Naslednja se je k besedi prijavila Sara Drvarič Talian. 
 
/Sara DRVARIČ TALIAN/ povedala je, da ima pomislek glede sestave sveta Zavoda, 
zanimalo jo je zakaj je težnja po razširitvi sveta Zavoda. Zanimalo jo je, če to pomeni, da se 
čez en mesec zamenja sestava sveta Zavoda. 
 
/ Damjan VINKO / Povedal je, do spremembe prihaja, da ustanovitelj in sodelavci Zavoda 
dobijo še enega predstavnika ter da je v svetu zavoda še predsednik. Sprememba je 
potrebna, da svet sestavljajo sodelavci zavodov, predsedstvo, člani Zbora, saj je svet zavoda 
glavni organ v zavodu. Dodal je, da, ko se imenuje nove člane, starim poteče mandat, lahko 
so pa člani iste osebe.  
 
Sklep 1: Študentski zbor ŠOU v Ljubljani se seznanja s predstavitvijo osnutka 
predlogov in sprememb Akta o ustanovitvi Socialnega inkubatorja Študentski kampus. 
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 37 
PROTI: 0 
VZDRŽAN: 1 
 
Sklep 2: Študentski zbor ŠOU v Ljubljani se seznanja s predlogom direktorja ŠOU v 
Ljubljani o racionalizaciji in optimizaciji delovanja zavodov ŠOU v Ljubljani. 
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 37 
PROTI: 0 
VZDRŽAN: 1 
 
Predsedujoči je ugotovil, da je bil sklep soglasno sprejet. 
 
 
 
Ad 5. 
 

 Poslanske pobude in vprašanja. 
 
Predsedujoči je povedal, da ni prejel nobene poslanske pobude ali vprašanja. 
 
Ad 6. 
 

 Razno. 
 
Predsedujoči je povedal kdaj bo naslednja seja Zbora.  
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Seja je bila zaključena ob 19:10. 
 
Ljubljana, 9.4.2015. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Zapisnik zapisala: 
 

Tajnica Študentskega zbora 
ŠOU v Ljubljani 

Kaja Fikfak 

Zapisnik potrjuje: 
 

Predsednik Študentskega zbora 
ŠOU v Ljubljani 
Tilen Gorenšek 
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